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Høringssvar vedr. forslag til ny tildelingsmodel på skoleområdet

Det er positivt, at der tilføres mere økonomi på skoleområdet. Vi er dog fortsat
bekymrede for det specialiserede område, da vi oplever, at økonomien ikke hænger
sammen på det område. Det betyder, at vi bruger midler fra almenområdet til at
finansiere det specialiserede område. Det vil altid være forbundet med en stor
usikkerhed for den samlede økonomi, da vi ikke på forhånd kan sige, hvor mange
elever, der skal visiteres til et specialtilbud. Det kan både handle om elever, som går
på skolen eller elever som kommer til skolen (skolestartere som allerede er i et
specialtilbud eller udskolingselever som er i et specialtilbud, men overgår til vores
skoledistrikt).

I en ren elevtildelingsmodel skal man være opmærksom på de skoler, hvor elevtallet
på enkelte årgange ligger lige på grænsen mellem en og to klasser, da det vil betyde
en væsentlig nedgang økonomisk i forhold til nuværende tildelingsmodel. På
Karensmindeskolen kan det få stor økonomisk betydning for vores 10. årgang, hvor
elevtallet de sidste år netop har ligget på grænsen mellem en og to klasser.

Elevtalsreguleringen for 10. klasse i september og december, mener vi ligger for tæt
på hinanden. Vi vil derfor få et mere reelt billede af antal elever i 10. klasse, hvis
anden regulering flyttes til 15. januar.

I forhold til de tilsendte forslag, anbefaler vi forslag 2.
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